



Children's Party Package

Gather family and friends for an escape from the city to a lush green haven. Celebrate children's birthdays spectacularly with fun-filled games, revel in nature's beauty on guided explorations or simply enjoy a refreshing al fresco party with delicious delicacies. Whichever you choose, we make it all happen for you and it's guaranteed to be an entertaining getaway they'll long remember.

Privileges include:

- Exclusive usage of the party venue from 12:00pm to 2:30pm / 3:30pm to 6:00pm
- Your choice of buffet menus
- Unlimited pouring of soft drinks, orange juice, lemonade, coffee and tea
- 2kg Birthday cake with your choice of flavor
- 1-hour photo shooting with Shetland Ponies*
- Stable tour for maximum 20 guests* (accompanied by minimum 3 adults is required)

Optional service with supplement charge:

- Pony Ride*
- Magic Show, Balloon Twisting
- Face Painting, Nail Painting, Hanna Painting
- Game Booths or DIY Workshops
- Use of Bouncer, Snookball Fun, Hand Pedal Boat for kids
- Coach transfer (28, 45 or 60-seater coach)

The above offers are applicable for reservations with 60 or more guests.

Valid till 30 June 2024

THE Chapter BY HKJC

Beas River Country Club



兒童派對套餐

與家人朋友一起遠離城市喧囂·好好享受溫馨時光。不論是兒童生日派對、大自然探索體驗·或是戶外午餐派對·讓我們的專業服務團隊為您張羅各項細節·好讓您與摯愛專心享受每個相聚時刻。

精選禮遇包括:

- 會員尊享派對場地 (中午十二時至下午二時半或下午三時半至六時)
- 自助午餐
- 席間無限量供應汽水、橙汁、檸檬水、即磨咖啡及精選茗茶
- 自選生日蛋糕 (2KG)
- 與雪特蘭小馬於草坪拍照*(1小時)
- 馬房導賞團*(最多20人,需至少3位成年人陪同)

附加服務(額外收費)

- 小馬策騎*
- 魔術表演及扭汽球
- 臉部彩繪、指甲彩繪及手部傳統印度紋身
- 遊戲攤位或 DIY 工作坊
- 租用彈床、草地桌球遊戲或兒童手動船
- 提供專車服務(28 座、45 座或 60 座)

以上優惠適用於 60 人或以上的訂座活動。 有效期至 2024 年 6 月 30 日

THE Chapter BY HKJO

雙魚河鄉村會所